



# Addendum to Installation Instructions for PowerChute® Personal Edition Software

## Installation Instructions

**These are additional instructions for installing PowerChute® Personal Edition software**

Use these instructions with the instructions in the user manual that shipped with the UPS.

1. Connect the one end of the supplied USB software interface cable to the data port on the UPS and the other end to a computer that is connected to the internet.
2. On the computer, go to the Web site, [www.apc.com/tools/download](http://www.apc.com/tools/download).
3. Select PowerChute Personal Edition. Select the appropriate operating system and follow the instructions to download the software.

Customer support and warranty information is available at the APC Web site, [www.apc.com](http://www.apc.com).

© 2012 APC. the APC logo, and PowerChute are owned by Schneider Electric Industries S.A.S., American Power Conversion Corporation, or their affiliated companies. All other trademarks are property of their respective owners.

# Addenda aux instructions d'installation du logiciel PowerChute® Personal Edition

## Instructions d'installation

**Ces instructions complètent les instructions d'installation du logiciel PowerChute® Personal Edition**

Suivez ces instructions avec celles du manuel d'utilisateur accompagnant l'UPS.

1. Branchez l'une des extrémités du câble USB d'interface logiciel fourni au port de données sur l'UPS et l'autre extrémité à un ordinateur branché à internet.
2. Sur l'ordinateur, allez sur le site Web [www.apc.com/tools/download](http://www.apc.com/tools/download).
3. Sélectionnez PowerChute Personal Edition. Sélectionnez le système d'opération approprié et suivez les instructions pour télécharger le logiciel.

Le service à la clientèle et les informations sur la garantie sont disponibles sur le site Web de APC [www.apc.com](http://www.apc.com)

© 2012 APC. le logo APC et PowerChute est une propriété de Schneider Electric Industries S.A.S., American Power Conversion Corporation ou leurs compagnies affiliées. Toutes les autres marques déposées sont la propriété de leurs propriétaires respectifs.